
  מזל טוב!

לאסתר ואורי, לאחים מיקי ואילן, 

 ולכל שבט לדל

  על נישואי שקד וציון!
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 ברכות לאחיה כהן תבור! 

על קבלת תואר דוקטור 

 בארכיאולוגיה 

 תודה | משפחת פינטוס

 קהילה יקרה,

 !בשבת האחרונה זכינו לחגוג לבננו שקד בר מצווה

מי היה מאמין שזו הפעם השנייה בה אנחנו חוגגים בר מצווה 

 !!??בצל הקורונה

בגלל מצב התחלואה, קיימנו את האירוע בפורום משפחתי 

בלבד, וזכינו לחגוג עם )כמעט( כל המשפחה!! אז מה נאמר? 

להפיק בר מצווה בתקופה של רצף בידודים לפני, ואחרי 

האירוע זה חתיכת אתגר, בנוסף להתנהלות בתוך אי וודאות  

 עד הרגע האחרון.

בתוך כל זה רצינו להודות לקהילה שנרתמה עבורנו, וסייעה 

בהכנת מרקים, מתוקים, באירוח בדירות ובעוד כל מיני עזרות 

מפה ומשם )בשבת בה כמעט בכל בית היה חולה או מבודד...!( 

תודה מיוחדת לקובי שחם ולאייל רובינסון על המענה לתקלות 

טכניות, לציפי פרחי, ולצוות המסור של סטודיו שמח, שהיה 

 !זמין מתי שרק ביקשנו

 תודה לכולכם על ההתעניינות והחיבוק החם! 

 !היינו שמחים מאד לחגוג ולשתף אתכם ביום שמחתנו

 שנזכה בע"ה להשיב לכם בבריאות ובשמחות



 משולחן מנהל הקהילה | צביקי וייל

 קהילה יקרה, 

הנהלת הקהילה נפגשה השבוע במטרה לאסוף את התובנות שעלו מהדיון הקהילתי על תכניות העבודה, וכן ממפגשים 

ושיחות מאז שפורסמו התכניות והתקציב. נערכו שינויים הן בתכניות ובעיקר בהצעת התקציב לאור הנושאים שעלו, ואני  

מבקש להודות לכל המסייעים, המאירים, מסבי תשומת הלב והאכפתיים שבזכותם נוכל להביא הצעות מדוייקות וטובות 

 יותר. 
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 . קבצים מפורטים והזמנה יישלחו בהמשך. נשמח בהשתתפות כולם.0200בתקציב 

נושא ספציפי נוסף שעלה על שולחן ההנהלה היה ביטוח לנזק למבני הציבור מרעידות אדמה. לאור התייחסותו המפורטת  

של מויש בדף המידע, ולאור פניית מנהלי הקיבוץ, הוחלט שלא לשנות את הביטוח הקיים )הנותן כיסוי מלא לנזק( ולערוך  

 דיון עומק בנושא במהלך השנה. 

לאור האירוע של תקיפת הכלב בשבוע שעבר, ההנהלה מקימה צוות בו ישתתפו בעלי כלבים ושאינם כאלו, לניסוח של 

אמנה לטיפול בכלבים במרחב הציבורי, מתוך הבנה של חשיבות ותרומת הכלבים עבור מגדליהם, האחריות הגדולה 

שנלקחת בהחלטה לגדל כלב, ומתוך הבנה לזכות כלל התושבים למוגנות ולסביבה נקיה. כמובן, ההנהלה דורשת מבעלי  

הכלבים לעמוד בדרישות החוק, להקפיד על קשירת כלביהם במרחב הציבורי, למנוע בצורה מלאה הסתובבות חופשית, 

לנקות אחריהם וכו'. תושבים הרואים כלבים שאינם קשורים יכולים לדווח למועצה באפליקציה, וקיבלנו את הבטחת 

 המועצה לטיפול מיידי בעניין. 

ההרשמה לקורס המנהיגות הקהילתית שפורסם עומדת לקראת סיום, אנו מזמינים את מי שמתלבט ליצור קשר עם 

יצחק או צביקי. הקורס מקנה כלים חשובים ויקרי ערך, ויכול להוות חוויה טובה ומצמיחה הן עבור המשתתפים והן 

 עבור הקהילה. 

אורי לדל וצוות מד"א האלופים ממשיכים לתת שירות רב ערך עבור כל תושבי ההר, מצורף  מכתב תודה שקיבלנו 

 מתושבי מירב. כה לחי!

לסיום, אני מבקש להודות מאוד למשפחת פייפרניק, לבועז חצרוני הקבלן המקצועי והנדיב, ולשגיא זיו על הקמת  

 הפרגולה היפה לטובת כלל תושבי הקהילה. 

 שבת שלום!

 

 טיפ בפינת המיחזור   | אביעד ספראי והנוער ואורי לדל

 מקומם בפח הירוק! -בקבוקי פלסטיק שאינם של שתייה קלה 

 במועצה האזורית אצלנו אין מערך מיחזור לתוצרת פלסטיק מסוג זה.  

 

 

 

 

 

 

 



   

 תודה | פירחית ריבלין

 "חלקת אלוהים ופיסת שמים

 דבר לא אבקש רק אבן קטנה

 ראשי להניח בצל הזית

 ולשקוט ארבעים שנה"

 בתום ימי האבל על אחותי האהובה, מבקשת להודות לכל המנחמים מקרוב ומרחוק על דברי הנחמה והעידוד.

 על הדאגה לארוחות השבת ולכל מה שביניהן. הלוואי שיזדמן לנו להחזיר בשמחות.

 כל טוב, פירחית וכל בני ביתי.

 

 

 


